



ARUNDEL

AVIS PUBLIC

ENTRÉE EN VIGUEUR DU RÈGLEMENT 292 MODIFIANT L'ARTICLE 7 DU RÈGLEMENT 287 DÉCRÉTANT L'IMPOSITION DES TAXES ET COMPENSATIONS POUR L'ANNÉE 2023 RELATIVEMENT AU TAUX APPLICABLE AU RÈGLEMENT D'EMPRUNT 204 – SECTEUR CHEMIN GRACE

Est par les présentes donné par la soussignée directrice générale adjointe par intérim et greffière-trésorière par intérim que :

Lors de la séance ordinaire tenue le 18 avril 2023 le Conseil a adopté le règlement numéro 292 modifiant l'article 7 du règlement 287 décrétant l'imposition des taxes et compensations pour l'année 2023 relativement au taux applicable au règlement d'emprunt 204 – secteur chemin Grace, conformément à l'article 445 du Code municipal du Québec.

Une copie de ce règlement est disponible pour consultation au bureau de la Municipalité situé au 2, rue du Village, durant les heures normales d'ouverture, ainsi que sur le site Internet de la Municipalité au lien suivant : <https://arundel.ca/publications/reglements-municipaux/>

Ce règlement entre en vigueur conformément à la loi.

DONNÉ À ARUNDEL
Ce 26 avril 2023

Katia Morin
Directrice générale adjointe par intérim et greffière-trésorière par intérim

CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je soussignée, Katia Morin, directrice générale adjointe par intérim et greffière-trésorière par intérim de la Municipalité d'Arundel, certifie avoir publié l'avis public ci-dessus sur le site Internet de la Municipalité et avoir affiché une copie de cet avis au bureau de la Municipalité et sur les deux (2) tableaux d'affichage (intérieur et extérieur) situé au 14, Route du Doctor Henry.

EN FOI DE QUOI, je donne ce certificat ce 26 avril 2023

Katia Morin
Directrice générale adjointe par intérim et greffière-trésorière par intérim



PUBLIC NOTICE

ENTRY INTO FORCE OF BY-LAW 292 AMENDING SECTION 7 OF BY-LAW 287 DECREERING THE IMPOSITION OF TAXES AND COMPENSATIONS FOR THE YEAR 2023 WITH REGARDS TO THE RATE APPLICABLE TO BORROWING BY-LAW 204 - ROAD GRACE SECTOR

It is hereby given by the undersigned Acting Assistant Director General and Acting Clerk-Treasurer that :

At the regular meeting held on April 18, 2023, Council adopted By-law number 292 modifying Article 7 of By-law 287 decreeing the imposition of taxes and compensations for the year 2023 with regard to the rate applicable to borrowing by-law 204 – Grace road sector, in accordance with Article 445 of the Quebec Municipal Code.

A copy of this by-law is available for consultation at the municipal office located at 2, Village Street, during normal business hours, as well as on the municipal website at the following link: <https://arundel.ca/publications/reglements-municipaux/>

This by-law comes into force in accordance with the law.

GIVEN IN ARUNDEL

This 26th day of April 2023

Katia Morin

Acting Assistant Director General and Acting Clerk-Treasurer

CERTIFICATE OF PUBLICATION

I, the undersigned, Katia Morin, Acting Assistant Director General and Acting Clerk-Treasurer of the Municipality of Arundel, certify that I have published the above public notice on the Municipality's Internet site and that I have posted a copy of this notice at the Municipality's office and on the two (2) notice boards (interior and exterior) located at 14, Route du Doctor Henry.

IN WITNESS WHEREOF, I give this certificate this 26th day of April 2023

Katia Morin

Acting Assistant Director General and Acting Clerk-Treasurer